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امام جمعه تبريز:توفيق ديدار مردم آذربايجان با مقام معظم رهبري نعمت بزرگي بود

آيتالله محسن مجتهد شبستري در خطبههاي نماز جمعه اين هفته مردم تبريز در مصلاي امام خميني (ره) اين شهر به ديدار مردم تبريز در روز اربعين به مناسبت

سالروز قيام 29 بهمن سال 56 اشاره كرد و گفت: بسيار از رهبر فرزانه انقلاب سپاسگزاريم كه توفيق ديدار نصيب ما كرد و لطف و توجه ايشان به ملت آذربايجان به حدي

است كه در اين چند سال اجازه ميفرمايند با ايشان در تهران ديدار داشته باشيم.

وي با اشاره به اينكه قريب 15 سال است مقام معظم رهبري به استان ما سفر نكردهاند، افزود: اميد است با پايان سفر به استانهاي ديگر، به زودي ايشان قدم بر

چشمان ما گذاشته و استان ما را با قدوم مباركشان متبرك كنند، اما همين كه چند هزار نفر از آذربايجانيها در اين چند سال به نمايندگي از مردم اين خطه به ديدار

ايشان نايل ميشوند، بسيار جاي تقدير دارد.

امام جمعه تبريز در ادامه با اشاره به سخنان مقام معظم رهبري در اين ديدار اظهار داشت: درك موقعيت، ايمان و اميد به آينده و اقدام به موقع و با شجاعت سه خصلت

و سه ويژگي به كار برده شده از سوي مقام معظم رهبري در مورد قيام 29 بهمن 56 مردم تبريز بود كه بايد همگي سعي كنيد آن را حفظ كرده و پاس بداريم.

وي تصريح كرد: مقام معظم رهبري در اين ديدار از حضور گسترده مردم خصوصاً آذربايجانيها در راهپيمايي 22 بهمن تقدير كردند و با توجه به هدف دشمن كه تمام توان

خود را صرف تضعيف و براندازي نظام كرده است، تذكراتي در خصوص حفظ هوشياري و مقابله با انواع فشارها، هجمهها و تحريمها ارائه فرمودند.

امام جمعه تبريز در مورد مسئله رژيم صهيونيستي نيز گفت: حدود 10 روز از انتخابات پارلماني رژيم صهيونيستي گذشته، اما وضعيت آنها در هالهاي از ابهام قرار دارد چرا

كه بين سران آن رژيم در زمينه تشكيل كابينه اختلاف شديدي بروز كرده است.

وي افزود: اين انتخابات زودهنگام نيز نتوانست بحران داخلي رژيم صهيونيستي را كاهش دهد و جنگ قدرت موجود در اين رژيم پايههاي متزلزل آن را بيش از پيش تضعيف

كرده است.

آيتالله مجتهد شبستري در خصوص سخنان اخير وزير امور خارجه رژيم صهيونيستي تصريح كرد: خانم ليوني چند روز قبل اعتراف كرد كه رژيم صهيونيستي براي رسيدن

به موقعيت و ثبات بايد بخشي از سرزمينهاي اشغالي را به فلسطينيان بازپس دهد.

امام جمعه تبريز افزود:اما در مقابل اين اعتراف ميگويم، نه فقط بخشي از سرزمين را بلكه كل سرزمين فلسطين را بايد به فلسطينيان بازپس دهيد و اگر ميخواهيد

بيش از اين بيآبرو نشده و امنيتتان به خطر نيفتد بايد به اين اشغال هرچه زودتر پايان دهيد.

وي در ادامه به هفته وقف اشاره كرد و افزود: اين سنت حسنه كه در اسلام بسيار به آن سفارش شده و در گذشته از سوي پدران و مادران ما مورد توجه قرار ميگرفت

امروز متأسفانه كمرنگ شده است.

امام جمعه تبريز تصريح كرد: بايد همه سعي كنيم تا اين سنت فراموش شده را دوباره احياي كرده و آن را در جامعه ترويج دهيم.

وي همچنين رسالت و ولايت را دو نعمت بزرگ الهي براي جوامع اسلامي نام برد و افزود: اگر نبود رسالت و ولايت معلوم نميشد كه بر سر بشريت چه ميآمد.
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